

Bescheinigung  
Nr. PS 22040008  
vom 2022-12-08

Europäisch notifizierte Stelle  
Kenn-Nummer 0299

## EU-Baumusterprüfbescheinigung

Name und Anschrift des Herstellers: Busch PROtective Germany GmbH & Co. KG  
Im Heidkamp 16  
33334 Gütersloh  
Germany

Produktbezeichnung: **Feuerwehrlhelme - Helme für Wald- und Flächenbrandbekämpfung sowie für die technische Rettung**

Typ: ATR-1

Prüfgrundlage: EN 16471:2014  
EN 16473:2014  
EN 12492:2012-04  
ISO 16073-5:2019  
EN 1385:2012-04  
GS-PS-01:2020-07

Zugehöriger Bericht: 22 1 0100

Weitere Angaben: Prod.-Id. 22 1 0100 / busch / busch atr 1  
Kopfschutzausrüstung in Produktvarianten gemäß Zertifizierungsbericht.

Bestimmungsgemäße Verwendung:  
Entsprechend den Herstellerangaben zum Schutz des Kopfes und des Gesichtes bei Maßnahmen zur Wald- und Flächenbrandbekämpfung sowie bei der Durchführung einer technischen Rettung und den damit verbundenen Aktivitäten.  
Des Weiteren entsprechend Herstellerangaben zum Schutz des Kopfes gegen Gefahren, die bei von Bergsteigern durchgeführten Aktivitäten auftreten können sowie für Kanu- und Wildwassersport.

Dieses Produkt ist eine persönliche Schutzausrüstung der Kategorie III gemäß der Verordnung (EU) 2016/425. Diese EU-Baumusterprüfbescheinigung berechtigt nur zum Inverkehrbringen des o. g. Produktes, wenn die entsprechenden Kontrollmaßnahmen nach Modul C2 (Anhang VII) oder Modul D (Anhang VIII) durchgeführt werden. Das geprüfte Baumuster entspricht den grundlegenden Anforderungen des Anhangs II.

Diese Bescheinigung ist gültig bis einschließlich: **2027-12-07**

Weiteres über die Gültigkeit, eine Gültigkeitsverlängerung und andere Bedingungen regelt die Prüf- und Zertifizierungsordnung.



Unterschrift Müller, M.Sc.



Postadresse:  
Telefon./Fax:  
Internet:

Zwengenberger Str. 68 / 42781 Haan  
+49 (0) 21 29 / 576-431 / +49 (0)800668668838090 E-Mail: psa-zs@bgbau.de  
www.zs-bgbau.de

PZB01\_KatIII-D  
03.18

## Muster der CE-Kennzeichnung

---



Bei PSA der Kategorie III wird die Kenn-Nummer der gemeldeten Stelle, die die Produktionsüberwachung durchführt, der CE-Kennzeichnung hinzugefügt.

---

certificate  
no. **PS 22040008**  
dated **2022-12-08**

Translation In any case the German original shall prevail

European notified body  
Identification number 0299

## EU Type-Examination Certificate

Name and address of the manufacturer: **Busch PROtective Germany GmbH & Co. KG**  
Im Heidkamp 16  
33334 Gütersloh  
Germany

Product designation: **Firefighters helmets - Helmets for wildland firefighting as well as for technical rescue**

Type: **ATR-1**

Testing based on: **EN 16471:2014  
EN 16473:2014  
EN 12492:2012-04  
ISO 16073-5:2019  
EN 1385:2012  
GS-PS-01:2020-07**

Corresponding report: **22 1 0100**

Further details: **Prod.-Id. 22 1 0100 / busch / busch atr 1**  
Head protective equipment in product variations in accordance with the certification report.

**Intended purpose:**

As indicated by the manufacturer to be used as a protection of the head and face during measures for wildland fire fighting as well as a protection while conducting technical rescue and associated activities.


Furthermore, as indicated by the manufacturer, to be used as a protection of the head against hazards which might occur during activities carried out by mountaineers as well as for canoeing and white-water sports.

This product is a personal protective equipment of category III in accordance with the regulation (EU) 2016/425. This EU Type-Examination Certificate authorises the placement of the above mentioned product on the market on the condition that control measures according to module C2 (Annex VII) or module D (Annex VIII) are taken. The product tested complies with the essential requirements of Annex II.

The present certificate is valid until and including: **2027-12-07**

Further provisions concerning the validity, the extension of the validity and other conditions are laid down in the Rules of Procedure for Testing and Certification.



  
Signature Müller, M.Sc.



Postal address: Zwengenberger Str. 68 / 42781 Haan  
Phone:/Fax: +49 (0) 21 29 / 576-431 / +49 (0)800668668838090 E-Mail: psa-zs@bgbau.de  
Internet: www.zs-bgbau.de

PZB01\_KatIII-E  
03.18



Deutsche  
Akkreditierungsstelle  
D-ZE-17009-05-00

### Example showing the CE marking

---



To the CE marking of PPE of category III will be added the identification number of the notified body carrying out the control measures.

---